

5天 懷舊老街之旅

保證入住
西門町

GV2-5D19001C

星期三出發
Depart Every Wednesday

- * 安排台灣中部潮流景點：鹿港小鎮、玻璃廟、妖怪村、集集車站、車埕老街
- * 特別餐點：台灣牛肉麵、木桶便當



Day1 WED

接機~酒店

出發地→台北

●PAPA飯店或同級4★

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 THU 台北→彰化→南投

鹿港小鎮~九曲巷~玻璃藝術博物館~玻璃廟~妖怪村
特別安排珍珠奶茶、餅乾DIY

鹿港小鎮：曾是台灣最熱鬧的港口城市，卻也隨著港口沒落而落寞，卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃，到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧！

玻璃廟：玻璃媽祖廟『護聖宮』結合132家玻璃團隊共同打造世界獨一無二的玻璃廟，至少用7萬片玻璃，斥資7千萬元，其中最特殊的，是用了1400片玻璃切割組成一座有玉山造型的神龕，堆砌出玉山主峰，為了呈現山巒的立體感。

妖怪村：妖怪村位於溪頭森林旁，由創意團隊打造的小商圈，充滿日式風味的建築，讓人有種錯覺以為置身日本街道中，並以日本鬼太郎為主題呈現眾多可愛的妖怪公仔在妖怪村內，更增添許許多驚奇與歡喜。

●早餐/老街自理晚餐 ●夏堤飯店或同級4★

Day3 FRI 南投

●早餐/木桶便當/晚餐
●沙八渡假村或同級4★

集集火車站~武昌宮地震紀念園區~車埕老街~
日月潭風景區~文武廟觀景台~溫泉渡假飯店

集集火車站：集集是一個以鐵道文化為主題的觀光小鎮，車站旁

還有以台鐵舊倉庫所改建的鐵道文物展示館，以及擺設古董級的燃煤蒸汽火車頭，成功帶動週邊的觀光商機。

武昌宮地震紀念園區：因921地震後倒塌之武昌宮，因相當具有教育及紀念價值，故保留倒塌現況不拆除，供後人參觀與紀念。

車埕老街：車埕是個山中的小鎮，在早期伐木業興盛的時候，曾經是個熱鬧之都，後來因為伐木業繁榮景象不再，車埕也漸漸被遺忘，但也因此意外的保留了目前「車埕老街」的樣貌。來此必嚐著名之木桶便當。

Day4 SAT

台灣地理中心碑~士林官邸~
台北101(觀景台自費)~孫中山紀念館~
維格餅家~饒河夜市

南投→台北

士林官邸：蔣介石總統生前的住所，可以感受當時總統生活的氣派，現在為一座生態公園，不定時舉辦花展供遊客欣賞。

台北101：台灣第一高樓，總高度達508公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。

孫中山紀念館：為紀念國父孫中山先生而設立，建築氣派雄偉莊嚴，並可遠眺台北101大樓。

饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。

●早餐/台灣牛肉麵/夜市自理 ●幸福酒店或同級4★

Day5 WED 台北→甜蜜的家

●早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

Golden Tropics Travel & Tours Sdn Bhd 东风旅游有限公司

(Co.No.624552-U, KKKP:4108, GST Reg.No.000352829440)

163-G, Jalan Danau Lumayan 1, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-9174 6888 Fax: 603-9174 7888 Email: info@goldentropics.com.my

Web: www.goldentropics.com.my

5D4N Nostalgic Old Street Travel

Day1 WED Departure → Taipei

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. ●Papa whale Hotel or similar

Day2 THU Changhua-Nantou

Lugang Street ~ Glass Temple ~ Monster village

Lugang Street : Popular port city in Taiwan , but also with the decline of the port and lonely , but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture

Glass Temple : Glass Matsu"Shing Temple guard" glass combined 132team to build the world a unique glass temple, with at least70,000glass, spent \$ 70 million, four-meter high ceiling temple, one of the most special,1400 with a glass cutter has Yushan mountain shape consisting of a shrine, piled out of the main peak of Yushan mountain, in order to render three-dimensional mountains

Monster village : Monster village is located in the river head next to the forest, by the creative team to create a small business district, full of Japanese-style architecture, people kind of illusion that exposure to the Japanese streets, and the Japanese ghost Taro as the theme of many lovely monster dolls in the monster village Inside, but also add joy and joy and joy. ●B/-/D ●Shante Hotel or similar

Day3 FRI Nantou

Jiji Station ~ Wuchanggong Earthquake Memorial Park ~ Old Street of Checheng ~ SUN moon Lake ~ Wenwu Temple Observation Deck ~ Spa Resort Hotel

Jiji Station : is a railway culture as the theme of the tourist town, the station next to the old iron station in Taiwan converted the railway cultural relics exhibition hall, and furnish antique-class coal-fired steam locomotive, successfully led the surrounding tourism business opportunities

Wuchanggong Earthquake Memorial Park : Due to the educational and commemorative value of the Wuchang Palace, which collapsed after the 921 earthquake, it is retained and will not be demolished for future generations to visit and commemorate.

Old Street of Checheng : is a mountain town, in the early logging

industry flourished, was once a lively city, and later because of the prosperity of the logging industry is no longer, car Cheng is also gradually forgotten, but also accidentally retained the current "car Cheng old Street "appearance. Come here to taste the name of the barrel.

Wenwu Temple Observation Deck : Its angle overlooks the panoramic view of Sun Moon Lake, and it is located directly opposite the Qinglong Mountain and Lunglong Mountain ShuanglongZhuzhu, so it is called the best viewing platform on the Sun Moon Lake Ring Road.

●B/ Wooden barrel lunch /D ●Pei Kong Creak Resort or similar

Day4 SAT Nantou-Taipei

Geographic Center of Taiwan ~ Shilin Residence ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Sun Yat-sen Memorial Hall ~ Vigor kobo ~ Raohe Street Tourist Night Market

Geographic Center of Taiwan : Geographical center is the center of Taiwan's geography, standing here is equivalent to the heart of Taiwan, for the memorable landmark

Shilin Residence : It is the residence of President Chiang Kai-shek during his lifetime. Here you can feel the style of life of President. It is reconstructed to an ecological park. From time to time it holds flower shows for visitors to enjoy.

101 Taipei : Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Raohe Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting. ●B/L/- ●Happiness Inn Hotel or similar

Day5 SUN Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! ●B ●Sweet Home

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.



SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea.

Golden Tropics Travel & Tours Sdn Bhd 东风旅游有限公司

(Co.No.624552-U, KKKP:4108, GST Reg.No.000352829440)

30-G, Jalan Danau Lumayan 1, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-9174 6888 Fax: 603-9174 7888 Email: info@goldentropics.com.my

Web: www.goldentropics.com.my